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PROTOKÓŁ NR I/14   

 

Z I SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW VII KADENCJI  

W DNIU 1 GRUDNIA 2014 ROKU W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW  

UL. JANA PAWŁA II 12 

 

Komisarz Wyborczy w Lublinie na podstawie art.167 § 3 ustawy z dnia 5 stycznia 

2011r. – Kodeks wyborczy oraz art.20 ust.2 i art.29a ust.2 ustawy z dnia 8 marca 1990r.                

o samorządzie gminnym, postanowieniem z dnia 25 listopada 2014 roku wyznaczył termin 

odbycia pierwszej sesji Rady Miasta Lubartów na dzień 1 grudnia 2014r. oraz upoważnił 

Sekretarz Miasta Lubartów do zwołania tej sesji. 

 

Sekretarz Miasta ANNA BIELIŃSKA 

Otwieram I sesję Rady Miasta Lubartów VII kadencji zwołaną na dzień dzisiejszy 

postanowieniem Komisarza Wyborczego w Lublinie. Serdecznie witam Burmistrza Miasta, 

Zastępcę Burmistrza, Panią Skarbnik, nowo wybranych radnych, mieszkańców Miasta 

Lubartów oraz media. Poproszę teraz obecną z nami Przewodniczącą Miejskiej Komisji 

Wyborczej Panią Mariolę Gąsior o wręczenie wybranym radnym zaświadczeń o wyborze. 

Bardzo proszę o podejście radnych wyczytywanych przeze mnie w kolejności alfabetycznej: 

 

1. Radny Błaszczak Robert 

2. Radny Gałązka Zbigniew 

3. Radna Grabek Ewa 

4. Radny Gregorowicz Grzegorz 

5. Radny Jaworski Grzegorz 

6. Radna Kozak Maria 

7. Radny Kusyk Piotr 

8. Radny Majcher Kazimierz 

9. Radna Majewska Marzanna 

10. Radna Meksuła Grażyna 

11. Radny Osiecki Wojciech 

12. Radny Polichańczuk Marek 

13. Radny Siwek Grzegorz 

14. Radny Skubiszewski Piotr 

15. Radny Ściseł Jan 

16. Radny Tchórz Jacek 

17. Radny Tomasiak Jacek 

18. Radny Tracz Jerzy 

19. Radny Wróblewski Jakub 

20. Radny Zieliński Andrzej 

21. Radny Żyśko Krzysztof 

 

Stwierdzam, że wszyscy wybrani radni odebrali zaświadczenia o wyborze. Dziękuję 

Pani Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej za wypełnienie obowiązku wręczenia 

zaświadczeń. 

Szanowni Państwo przystąpimy teraz do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo 

wybranych radnych. Ja zaproponuję sposób przeprowadzenia tej ceremonii. A więc poproszę  

najmłodszego wiekiem radnego Pana Piotra Skubiszewskiego o odczytanie roty przysięgi 

kolejnymi fragmentami. Natomiast radni w tym czasie powstaną i będą powtarzać za Panem 

Piotrem Skubiszewskim. Następnie nastąpi potwierdzenie złożenia ślubowania. Wyczytywani 
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radni powstaną i potwierdzą ślubowanie słowem „Ślubuję” lub według własnego wyboru 

„Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg.” 

Czy są może inne propozycje? Nie widzę. 

 

 Ponieważ nie zgłoszono innych propozycji, najmłodszy radny PIOTR 

SKUBISZEWSKI odczytał kolejnymi fragmentami rotę ślubowania: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej,  

(radni powtarzają powyższe słowa) 

 … ś l u b u j ę uroczyście, 

(radni powtarzają powyższe słowa) 

… obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

(radni powtarzają powyższe słowa) 

… mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. 

(radni powtarzają powyższe słowa) 

 

Wywołani w kolejności alfabetycznej przez Sekretarz Miasta radni kolejno powstają                                

i wypowiadają słowa: „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Sekretarz Miasta ANNA BIELIŃSKA 

 Stwierdzam, że wszyscy radni Rady Miasta Lubartów VII kadencji złożyli 

ślubowanie, a tym samym objęli mandat radnego i przystąpili do jego wykonywania. 

Serdecznie gratuluje i życzę wypełniania obowiązku radnego zgodnie ze słowami złożonej 

przysięgi. 

 Teraz Szanowni Państwo poproszę, zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, 

najstarszego wiekiem radnego Pana Jerzego Tracza o poprowadzenie obrad dzisiejszej I sesji 

Rady Miasta. 

Dziękuję bardzo.  

 

Radny senior JERZY TRACZ podziękował Sekretarz Miasta za poprowadzenie 

pierwszej części obrad i gratulując radnym, stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie 

mogą przystąpić do wykonywania mandatu radnego Rady Miasta Lubartów.  

 

 Poinformował, że ustawowy skład Rady wynosi 21 radnych i stwierdził, że w sesji 

uczestniczą wszyscy radni, co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad i umożliwia 

przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. (Lista 

radnych w załączeniu.) 

 

Radni wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję otrzymali porządek obrad. Radny 

senior odczytał zaproponowany porządek. Poinformował, że w przypadku zgłoszenia przez 

radnych propozycji zmian do porządku obrad dotyczących np. zmiany kolejności punktów, 

dodania nowych punktów, zdjęcia lub modyfikacji przedstawionych punktów propozycje te 

zostaną poddane pod głosowanie. Zmiany zostaną wprowadzone, jeżeli za zmianą w każdym 

przypadku opowie się w głosowaniu bezwzględna większość ustawowego składu Rady, tj. co 

najmniej 11 radnych.  

 

Następnie radny senior  zwrócił się do radnych z pytaniem, czy ktoś chce zabrać głos 

w sprawie przedstawionego porządku obrad? 
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Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI 

 Panie Przewodniczący, Wysoka Rado chciałbym prosić o uzupełnienie porządku                

o jeden punkt – wolne wnioski, ale tylko w takim sensie technicznym. Proszono nas o to, żeby 

Państwo radni stanęli do grupowego zdjęcia. Ponieważ po zamknięciu obrad możemy się 

rozejść, więc w wolnych wnioskach ustawimy się do tego zdjęcia i dopiero wtedy zamkniemy 

obrady. Jeśli można prosić. Dziękuję. 

 

Wobec braku innych uwag i wniosków do porządku obrad, prowadzący obrady 

stwierdził, że Rada Miasta będzie obradowała na I sesji według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze przez przewodniczącego Miejskiej Komisji 

Wyborczej. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych Rady Miasta Lubartów. 

4. ROZPATRZENIE PROJEKTU I PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYBORU  

    PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIASTA LUBARTÓW: 

a) zgłoszenie kandydatów, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) ogłoszenie wyników. 

5. ROZPATRZENIE PROJEKTU I PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE    

    OKREŚLENIA LICZBY I WYBORU WICEPRZEWODNICZĄCYCH RADY  

    MIASTA LUBARTÓW: 

a) ustalenie liczby Wiceprzewodniczących Rady, 

b) zgłoszenie kandydatów, 

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

d) przeprowadzenie głosowania, 

e) ogłoszenie wyników. 

6. Wolne wnioski. 

7.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad.4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów.  

(Projekt uchwały w załączeniu). 

 

Zgodnie z art.19 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym rada wybiera ze swojego grona 

przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym. 

 

Ad.4a) zgłoszenie kandydatów 

 

Prowadzący obrady sesji radny senior poprosił radnych o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów oraz ewentualnie o ich przedstawienie. 

Jednocześnie przypomniał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, 

dlatego też stwierdził, że każdorazowo będzie zwracał się z pytaniem do zgłoszonej osoby, 

czy wyraża zgodę? 

 

Radny WOJCIECH OSIECKI  

Dzień dobry Państwu. Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, Szanowni Goście 

chciałbym złożyć tutaj deklarację w imieniu 7 osób, które wygrały wybory na założenie klubu 
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Wspólny Lubartów i zgłosić kandydaturę Pana Jacka Tomasiaka na Przewodniczącego Rady 

Miasta. Zgłoszenie to uzasadniam tym, że Pan radny Tomasiak był już dwie kadencje 

radnym, to jest jego trzecia kadencja. My jako klub uważamy, że to jest najlepsza 

kandydatura na przewodniczącego rady. Dziękuję bardzo. 

 

Zapytany przez radnego seniora radny Jacek Tomasiak, wyraził zgodę na 

kandydowanie na Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów. 

 

Radny MAREK POLICHAŃCZUK 

 Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Goście chciałbym 

zgłosić kandydaturę Pana Andrzeja Zielińskiego na Przewodniczącego Rady. Wydaje mi się, 

że nie muszę uzasadniać. Osoba z tak długoletnim doświadczeniem, Przewodniczący Rady           

w poprzedniej kadencji. Myślę, że to jest najlepsza kandydatura na przewodniczącego rady. 

Dziękuję bardzo. 

 

Zapytany przez radnego seniora radny Andrzej Zieliński, nie wyraził zgody na 

kandydowanie na Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów. 

 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłaszano, radny senior zamknął listę kandydatów na 

Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów.  

 

Ad.4b) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 

  Następnie prowadzący obrady zaproponował przystąpienie do powołania Komisji 

Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Miasta. Przypomniał, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji 

Skrutacyjnej. Poprosił radnych o zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w tej komisji. 

 

Do składu osobowego Komisji Skrutacyjnej zgłoszono: 

 

Radny JAKUB WRÓBLEWSKI zgłosił radnego KAZIMIERZA MAJCHERA. 

 

Radny GRZEGORZ SIWEK zgłosił  radnego PIOTRA KUSYKA. 

 

Radna MARIA KOZAK zgłosiła radnego JACKA TCHÓRZA. 

 

Radny ZBIGNIEW GAŁĄZKA zgłosił  radnego ROBERTA BŁASZCZAKA. 

 

  

 Wszyscy zgłoszeni kandydaci z wyjątkiem radnego Roberta Błaszczaka wyrazili 

zgodę na kandydowanie do składu osobowego Komisji Skrutacyjnej.  

 

 Radny senior zarządził głosowanie w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej                  

w składzie: 

1. Radny KAZIMIERZ MAJCHER 

2. Radny PIOTR KUSYK 

3. Radny JACEK TCHÓRZ 

 

W wyniku głosowania – 21 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – 

Rada powołała ww. radnych na członków Komisji Skrutacyjnej. 
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 Radny senior poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie i przystąpienie do prac 

związanych z przeprowadzeniem tajnego głosowania. 

 

Na czas pracy Komisji Skrutacyjnej zarządził 5 minutową przerwę. 

 

Ad.4c) przeprowadzenie głosowania 

 

 Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej PIOTR KUSYK przedstawił 

radnym zasady głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Lubartów na        

I sesji w dniu 1 grudnia 2014r. (Zasady głosowania w załączeniu). 

 

 Następnie radny senior zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do ww. 

sposobu głosowania? 

 

Radny GRZEGORZ GREGOROWICZ 

 Moja uwaga dotyczy kwestii czy radny Tomasiak może głosować we własnej sprawie. 

Otóż według mnie doktryna mówi, że taki radny powinien się wyłączyć z głosowań, jeśli 

dotyczy to jego interesu prawnego. Natomiast doktryna bardziej ogólna mówi, że w sytuacji, 

gdy głosowań odnośnie uczestnictwa w komisjach czy w ramach rady, nie jest to głosowanie 

dotyczące interesu. Więc moim zdaniem Pan radny Tomasiak może brać udział w tym 

głosowaniu, ale moje pytanie również służy temu, żeby się dowiedzieć, jaka wykładnia 

panuje w tym samorządzie? Jak było poprzednio? Myślę, że może Pan mecenas tutaj zabrał 

głos. 

 

Radca prawny Urzędu Miasta BOGUSŁAW DZIUBEK 

 Szanowni Państwo, ja akurat w przerwie czytałem orzecznictwo i orzecznictwo jest 

zmienne w tym zakresie. Jest taki kazus prawny Burmistrza Rembertowa i w mojej ocenie 

Pan Tomasiak może brać udział w głosowaniu. Tak wynika z doktryny i orzecznictwa. 

Wyroki w tej kwestii przemawiają akurat na korzyść sytuacji, kiedy radny może na siebie 

głosować, jeśli chodzi o przewodniczącego. Tu chodzi o sferę rozróżnienia interesu prawnego 

radnego i ten artykuł 25a ustawy o samorządzie gminnym dotyczy w sumie kwestii takich, no 

nie powiem w cudzysłowie, ale dotyczy kwestii bardziej materialnych. Stąd też akurat linia 

orzecznictwa jest taka, zmieniła się, że dopuszcza możliwość głosowania na samego siebie.  

A były wyroki różne, m.in. wyrok o sygnaturze IISA 486/11 potwierdza właśnie ten stan,             

o którym ja mówię, czyli tak jakby dopuszcza możliwość brania udziału przez 

przewodniczącego w głosowaniu na przewodniczącego rady. Powtarzam, dotychczas 

doktryna była sporna i sądy uchylały również tego typu procedurę. Niemniej jednak w tym 

stanie obiektywnie muszę stwierdzić, że jest dopuszczana możliwość brania udziału w takim 

głosowaniu. Dziękuję. 

   

Innych uwag nie zgłoszono, Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia zasad głosowania zaproponowanych przez Komisję Skrutacyjną. 

 

W wyniku głosowania – 20 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – 

Rada przyjęła zasady głosowania zaproponowane przez Komisję Skrutacyjną. 

 

 Radny senior poprosił Komisję Skrutacyjną o rozdanie kart do głosowania. Radni, po 

oddaniu głosu, wywołani przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej w kolejności 

alfabetycznej wrzucali karty do przygotowanej w tym celu urny. 
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Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia oddanych głosów. Radny senior zarządził 

przerwę do czasu zakończenia pracy przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Ad.4d) ogłoszenie wyników 

 

Po kilkunastominutowej przerwie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 

protokół z przebiegu głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta 

Lubartów. 

 

Z protokołu tego wynika, że na Przewodniczącego Rady Miasta wybrany został radny 

JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK. (Protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu). 

 

Radny senior złożył gratulację nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Miasta 

Lubartów i życzył owocnej pracy.  

 

Następnie poproszony przez radnego seniora, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 

odczytał uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta. (Uchwała Nr I/1/14 – 

kserokopia uchwały w załączeniu). 

 

Radny senior poinformował radnych, że zgodnie z § 14 ust.3 Statutu Miasta Lubartów 

uchwała stwierdzająca wybór Przewodniczącego Rady nie podlega głosowaniu. 

 

Radny senior zaprosił Przewodniczącego Rady Miasta do stołu prezydialnego i jak 

stwierdził, w poczuciu dobrze spełnionego obowiązku, przekazał Przewodniczącemu Rady 

dalsze prowadzenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady JACEK TOMASIAK  podziękował za wybór. Poinformował, 

że postara się rzetelnie wykonywać swoje obowiązki, że radni będą traktowani tak samo bez 

względu na to, czy będą z obozu opozycyjnego czy koalicyjnego. Jeszcze raz podziękował  za 

zaufanie tym radnym, którzy na niego głosowali, a tym radnym, którzy jeszcze mieli 

wątpliwości, obiecał, że udowodni im, że mylili się głosując przeciw.  

 

Ad.5 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby i wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miasta Lubartów. (Projekt uchwały w załączeniu). 

 

Zgodnie z art.19 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym rada wybiera ze swojego grona 

1-3 wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu Rady, w głosowaniu tajnym. Również Statut Miasta w § 12 

stwierdza, że do wewnętrznych organów Rady należą między innymi 1-3 

Wiceprzewodniczących. 

 

Ad.5a) ustalenie liczby Wiceprzewodniczących Rady. 

 

 Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie propozycji dotyczących liczby  

Wiceprzewodniczących Rady Miasta Lubartów. 
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Radny JAN ŚCISEŁ  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście, zanim zabiorę głos 

merytoryczny, to ja również gratuluję Panie Przewodniczący. Z uwagą słuchałem Pana słów, 

które Pan wyraził i oczekuję, że spełni Pan oczekiwania wszystkich mieszkańców i radnych. 

Natomiast jeśli chodzi o głos merytoryczny, dotyczący liczby wiceprzewodniczących, to 

powiem, że nie wiem ile w materiałach było zapisane 3 czy 2, czy nic? Tego nie wiem. 

Natomiast bazując na praktyce, która tutaj była w tej Wysokiej Radzie, to zwykle przy tym 

stole siedziało dwóch wiceprzewodniczących. No w ostatniej kadencji był taki moment, po 

odwołaniu Jacka Bednarskiego, że byłem sam jako jedyny przewodniczący. Uważam, że 

liczba 2 przy tym stole prezydialnym, mówię o liczbie wiceprzewodniczących, jest to ilość 

wystarczająca. Nie ma co mnożyć bytów tutaj, niepotrzebnie rozbudowywać prezydium rady, 

bo popatrzmy tak: przewodniczący plus dwóch wiceprzewodniczących, jest to 3/21, czyli 1/7 

składu rady i przy stole prezydialnym taka ilość, wydaje mi się, powinna być wystarczająca. 

Reasumując, zgłaszam wniosek, żeby wybierać dwóch wiceprzewodniczących. Dziękuję. 

 

 Innych wniosków nie zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie wniosek zgłoszony przez radnego Jana Ścisła. 

 

 W wyniku głosowania – 21 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. Przewodniczący stwierdził, że Rada dokona wyboru 

dwóch Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

 

Ad.5b) zgłoszenie kandydatów 

 

 Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących 

Rady Miasta Lubartów, zaznaczając, że osoba zgłoszona musi wyrazić zgodę na 

kandydowanie. 

 

Radny PIOTR KUSYK 

 Zgłaszam na wiceprzewodniczącą Panią Marzannę Majewską.  

 

Zapytana przez Przewodniczącego Rady radna Marzanna Majewska wyraziła zgodę na 

kandydowanie na Wiceprzewodniczącą Rady Miasta Lubartów. 

 

Radny JERZY TRACZ 

 Szanowny Panie Przewodniczący mam przyjemność zgłosić osobę Pana radnego Jana 

Ścisła. Jest on radnym już czwartą kadencję. Był wiceprzewodniczącym. Ma duże zaufanie 

społeczne. Świadczą o tym wyniki wyborów, w których każdorazowo uzyskiwał bardzo 

wysoki wynik wyborczy. Świadczy to o tym, że jest akceptowany również przez lokalną 

społeczność. Dziękuję bardzo. 

 

 Zapytany przez Przewodniczącego Rady radny Jan Ściseł wyraził zgodę na 

kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Lubartów. 

 

Radny JAKUB WRÓBLEWSKI 

 Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo chciałem zgłosić kandydaturę Pana 

Andrzeja Zielińskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Lubartów. Pan Andrzej 

Zieliński jako jedyny spośród nas jest radnym od pierwszej kadencji samorządu, był 

trzykrotnie przewodniczącym Rady Miasta, był wiceprzewodniczącym Rady Miasta. Jest 

niebywale doświadczonym radnym. Jego taką cechą jest koncyliacyjność. Potrafi łagodzić 
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spory, potrafi zadbać, żeby rada pracowała merytorycznie, zajęła się sprawami, które są 

istotne dla miasta. Dlatego gorąco rekomenduję Państwu tę kandydaturę i mam nadzieję, że 

Pan Zieliński wyrazi zgodę na kandydowanie. Dziękuję. 

 

Zapytany przez Przewodniczącego Rady, radny Andrzej Zieliński wyraził zgodę na 

kandydowanie na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Lubartów. 

 

Ponieważ innych kandydatur nie zgłaszano, Przewodniczący Rady zamknął listę 

kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Lubartów.  

 

Ad.5c) powołanie Komisji Skrutacyjnej 

 

Radny Wróblewski, który zabrał głos w tym punkcie, zaproponował, aby czynności 

związane z przeprowadzeniem głosowania tajnego dokonała Komisja Skrutacyjna powołana 

w punkcie dotyczącym wyboru Przewodniczącego Rady. 

 

 Przewodniczący Rady zapytał radnych, członków Komisji Skrutacyjnej powołanej             

w pkt 5 dzisiejszego porządku obrad, tj. Piotra Kusyka, Kazimierza Majchera i Jacka Tchórza, 

czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania                   

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

 

 W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

W wyniku głosowania – 21 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – 

Rada powołała ww. radnych na członków Komisji Skrutacyjnej. 

 

 Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie                              

i przystąpienie do prac związanych z przeprowadzeniem tajnego głosowania. 

 

Na czas pracy Komisji Skrutacyjnej zarządził przerwę. 

 

Ad.5d) przeprowadzenie głosowania. 

 

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej PIOTR KUSYK przedstawił 

radnym zasady głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Lubartów 

na I sesji w dniu 1 grudnia 2014r. (Zasady głosowania w załączeniu). 

 

 Głos w sprawie sposobu głosowania zabrali: 

 

Radny JAKUB WRÓBLEWSKI 

 Mam pytanie do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. Proszę powiedzieć mi, co 

się stanie w sytuacji, jeżeli dwóch kandydatów otrzyma tę samą liczbę głosów. 

 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej PIOTR KUSYK 

 Nie wiem. (Wypowiedzi radnych z sali nie do odtworzenia.) Powinno być                            

w regulaminie, tak? No to tego nie ma w regulaminie. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY  

 Proszę Państwa głosujemy na dwie osoby, dwóch wiceprzewodniczących. Ja 

rozumiem, że nie ma tego zapisanego w regulaminie. Możemy poprosić Komisję, żeby to 
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uzupełniła, albo możemy uznać, że jeżeli dwóch kandydatów otrzyma największą ilość 

głosów, to tych dwóch pełni funkcję wiceprzewodniczących Rady Miasta, chyba że trzy 

osoby otrzymają taką samą ilość głosów… (Głosy radnych z sali: - Albo jeden więcej,                       

a dwóch równo) To w takim wypadku dogrywka powinna być. Ale to nie wiem, czy my 

możemy sobie sami tutaj podejmować decyzję, czy też powinniśmy prosić Komisję                          

o uzupełnienie? Czy ktoś składa formalny wniosek, żeby taką decyzję podjąć, czy ktoś składa 

dla odmiany taki wniosek formalny, żeby zobowiązać Komisję do uzupełnienia regulaminu. 

Ja prosiłbym Pana radnego Wróblewskiego, żeby doprecyzował, bo on zadał to pytanie,                 

a dobrze żebyśmy wiedzieli jak mamy dalej procedować, żeby nie było potem zastrzeżeń do 

wyborów wiceprzewodniczących. 

 

Radny JAKUB WRÓBLEWSKI 

 To w takim razie mam taką propozycję dla Komisji Skrutacyjnej, żeby przyjąć, że                  

w przypadku, kiedy nie da się wyłonić dwóch wiceprzewodniczących mających największą 

liczbę głosów, pomiędzy tymi dwoma, którzy dostali najmniejszą liczbę głosów, urządzić 

dogrywkę, wtedy radni głosowaliby również tajnie w sposób rozstrzygający między jedną 

kandydaturą a drugą. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY  

 To jest rozumiem wniosek formalny, tak? 

 

Radny JAKUB WRÓBLEWSKI 

 Ja proponuję, żeby po prostu Komisja Skrutacyjna uzupełniła regulamin w taki 

właśnie sposób. 

 

Radny JAN ŚCISEŁ 

 Panie Przewodniczący ja nie mam zdania odmiennego, bo to jest oczywiste, że                    

w przypadku, jeżeli drugi i trzeci kandydat na wiceprzewodniczącego uzyskają równą liczbę 

głosów, to trzeba zrobić wybory uzupełniające. To jest sprawa oczywista. Wydaje mi się, że 

ten wniosek Pana Wróblewskiego mógłby być dopisany jako kolejny punkt w regulaminie                 

i powinniśmy to zdecydować tutaj na tej sali, bo i tak regulamin my przegłosujemy, nikt 

inny… (Przewodniczący Rady: - Tak, ale tak zawnioskował radny Wróblewski, żeby o to 

uzupełnić regulamin.) No tak, ale możemy to jako Rada zrobić tutaj, a Komisja nie musi 

wychodzić przecież z tym i kolejna przerwę urządzać. Dziękuję. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

 Czyli rozumiem, że jeżeli przegłosujemy formalnie wniosek Pana Wróblewskiego, już 

nie będziemy zmuszali Komisji do uzupełnienia regulaminu. Dwa głosy były za tym 

wnioskiem, więc teraz należy zgodnie ze statutem dopuścić dwa głosy przeciwne. Czy ktoś 

ma inne zdanie niż popierające wniosek Pana Wróblewskiego?  

 

 W związku z brakiem innych wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do 

głosowania nad wnioskiem złożonym przez radnego Wróblewskiego. 

 

 W głosowaniu – 21 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – Rada 

Miasta jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek. 

  

 Następnie Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do 

prac związanych z przeprowadzeniem tajnego głosowania. Członkowie Komisji Skrutacyjnej 

rozdali karty do głosowania. Radni po oddaniu głosu, wywołani przez Przewodniczącego 
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Komisji Skrutacyjnej w kolejności alfabetycznej, wrzucali karty do przygotowanej w tym 

celu urny. 

 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do liczenia oddanych głosów. Przewodniczący Rady 

Miasta zarządził przerwę do czasu zakończenia pracy przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Ad.5e) ogłoszenie wyników 

 

Po kilkunastominutowej przerwie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał 

protokół w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta. Z protokołu tego wynika, 

że na Wiceprzewodniczących Rady Miasta wybrani zostali radni: ANDRZEJ WOJCIECH 

ZIELIŃSKI I JAN STANISŁAW ŚCISEŁ. (Protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady pogratulował Wiceprzewodniczącym wyboru i życzył im 

skutecznej pracy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady JAN ŚCISEŁ 

 Chciałem podziękować za wybór i jednocześnie zadeklarować, że bliskie mi ideały 

demokracji, które są bardzo ważne na tej sali, zawsze będę przestrzegał i jeśli tylko będę miał 

okazję prowadzić sesję, to będę robił to zgodnie ze statutem. Zdaję sobie sprawę, że moje 

umocowanie tutaj na tej funkcji wiceprzewodniczącego jako radnego pojedynczego, 

samodzielnego nie jest takie silne. Także jeszcze raz dziękuję za wszystkie głosy na mnie 

oddane. 

 

Wiceprzewodniczący Rady ANDRZEJ ZIELIŃSKI 

 Chciałbym bardzo serdecznie Państwu podziękować za głosy i powiem szczerze, że 

ten wynik mnie trochę zaskoczył. Z jednej strony pozytywnie. Przede wszystkim dlatego, że 

poczułem w tym momencie swoją rolę czy funkcję jako Wiceprzewodniczącego, który ma 

stać na straży prawa i być gwarantem dla całej Rady, a nie tylko dla części czy grupy 

tworzącej większość. Będę starał się z tej roli wywiązać jak najlepiej i obiecuję Państwu, że 

przykładając do tego swoją wiedzę, umiejętności i kompetencje, będę dla Państwa również, 

mam nadzieję, fundamentem stabilizacji i spokoju w Radzie. Dziękuję.  

  

Ad.6 Wolne wnioski 

  

W punkcie tym radni VII kadencji Rady Miasta zrobili sobie wspólne, pamiątkowe 

zdjęcie. 

  

Ad.7 

Porządek obrad został wyczerpany. O godz.18.55 Przewodniczący Jacek Tomasiak 

zamknął obrady I sesji Rady Miasta Lubartów. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:         

           PRZEWODNICZĄCY 

               RADY MIASTA 

Monika Lęgieć          

 

         Jacek Mikołaj Tomasiak 


